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Voorjaarsnota zonder veel debat vastgesteld

Financiële rek is eruit: 
keuzes zijn dringend nodig
Dat de financiële rek in Veldhoven er al jaren uit 
is, is inmiddels wel bekend. De behandeling van de 
Voorjaarsnota 2016 op 14 juli maakte opnieuw dui
delijk dat er geen enkele speelruimte is. In ruim een 
half uur was de nota vastgesteld, waar in voorgaan
de jaren soms urenlang werd gedebatteerd over de 
kaders voor de nieuwe begroting.

Diverse fracties, waaronder CDA, PvdA en Samen
werkend Veldhoven, verweten het college van B en 
W gebrek aan sturing. Wethouder financiën Piet 
Wijman (D66) ontkende dat. Hij wees op de plan
nen van het college om de penibele reservepositie op 
orde te brengen. "Dat is onze eerste prioriteit. We 
komen met voorstellen om de algemene vrije reserve 
over een reeks van jaren op een positief niveau te 
brengen. In de volgende kwartaalrapportage leest u 
daar meer over." Deze zogeheten Kwarap 2-2015 
komt op 1 september voor het eerst in de raad.

Niet voor het eerst verwees de wethouder ook naar 
de komende kerntakendiscussie, waarvoor in decem
ber een stap wordt gezet met het behandelen van 
een vernieuwde Stadsvisie. In februari 2016 volgt 
dan de lang verwachte discussie in de raad welke ta
ken de gemeente wél blijft uitvoeren en welke niet. 
Het schrappen van taken die als minder urgent wor
den gezien, moet vanaf 2016 minimaal 340.000 euro 
per jaar opleveren. Intussen is wel duidelijk dat in het 
najaar opnieuw een 'beleidsarme' begroting op de 
Veldhovense raad afkomt. "De situatie dat we op 
inhoud niets te kiezen hebben, blijft maar voortdu
ren. Alles lijkt alleen nog maar om geld te draaien", 
verzuchtte VSA-fractieleider Ab Hofman. Hij zei uit 
te kijken naar het moment dat zijn partij zich weer 
kan bezig houden met thema's als duurzaamheid en 
stadsontwikkeling.

Nieuw parkeer
beleid krijgt 
langzaam vorm
Het eerder dit jaar door de raad vastgestelde par
keerbeleid voor het centrum krijgt langzamerhand 
vorm in de praktijk. Op de parkeerterreinen rond 
het Citycentrum is per 1 juli belparkeren mogelijk en 
in augustus ook betalen met de pinpas. Dat deelde 
wethouder Nicole Ramaekers (VSA) mee in de raad 
van 14 juli.

Het parkeren achter de slagboom laat langer op 
zich wachten. "Daarover praten we in september 
verder met onder andere ondernemers en bewo-

'Brutaler zijn in de regio'
De bijdrage van VVD-leider Peter Saris aan het debat 
bestond uit een ferme boodschap. "Qua schuldpo
sitie blijven we in de top tien van de Nederlandse 
gemeenten. Bouw die enorme schulden zo snel mo
gelijk af! Er komt weer meer vraag naar bouwgrond, 
de markt trekt aan. Veldhoven moet zich proactief en 
binnen de regio brutaler opstellen om die grond, met 
name voor bedrijven, te verkopen." Ab Hofman was 
dat met hem eens, net als Willem Hornman (D66). 
Ook Peter Wisgerhof (CDA) drong aan op maatre
gelen om de schulden aan te pakken.

"Onze financiële situatie is fragiel", 
aldus het college

De kersverse PvdA-fractieleider Jeroen Rooijakkers 
ging er eens goed voor zitten. Zojuist na ruim een 
jaar weer teruggekeerd in de raad als opvolger van 
Robert Tops, vroeg hij zich retorisch af waar het 
(spaar)geld was gebleven. "Sinds mijn laatste be
groting voor 2014 zijn de reserves ingeteerd met 17 
miljoen euro. En dan hebben we ook nog eens te 
maken met een negatieve algemene reserve. Ik mis 
een oplossingsrichting en reken bij de begroting op 
een positieve algemene reserve."

'Alles uit de kast'
Wethouder Wijman verwees onverstoorbaar naar 
een recente drastische maatregel: een voorziening 
voor het mogelijk afboeken van bijna 23 miljoen euro

ners. De praktische uitwerking vraagt namelijk om 
verdere verfijning, bijvoorbeeld over een regeling 
voor bezoekers van bewoners en het uitwerken van 
een marketinginstrument voor de winkeliers. Na dat 
overleg hoort u van mij over het vervolg. Dat be
tekent in elk geval dat we de geplande invoerings
datum van 1 januari 2016 niet halen. We geven de 
voorkeur aan zorgvuldigheid en een breed gedragen 
uitwerking van het betaald parkeren."

Hoe om te gaan met beschut werk
De raad is probleemloos akkoord ge

gaan met de kaders voor beschut 
werken (geen nieuwe instroom 
meer) en arrangementen voor 
maatschappelijke participatie. Die 
kaders beogen om ook mensen met 

afstand tot de arbeidsmarkt een zin
volle tijdsbesteding te geven, 

aansluitend bij ieders capaci- 
—— teiten. VVD'er Daan de Kort

plaatste een kanttekening. "Hoe stimuleert het col
lege dat mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt 
zoveel mogelijk bij een reguliere werkgever werken?" 
Wethouder Mariënne van Dongen (GBV) benadrukte 
dat de arrangementen met name zijn bedoeld voor 
die mensen voor wie participatie in de samenleving 
en het opdoen van dagritme heel belangrijk is. "Pas 
als mensen duurzaam méér aankunnen, komt een re
guliere baan in zicht. En dan gaan we ons daar zeker 
voor inzetten."

Op 14 juli vergaderde de raad voor het laatst vóór 
het zomerreces. Het belangrijkste agendapunt was de 
Voorjaarsnota, de (financiële) opstap naar de begroting 
2016. Met 'Raadsnieuws' heeft de gemeenteraad van 
Veldhoven een eigen medium. De artikelen bevatten 
geen letterlijk verslag, maar een impressie van de raads
vergadering. Ze zijn geschreven door een onafhankelijk 
journalist in opdracht van de gemeente.

op de grondwaarde van bedrijventerrein Habraken. 
"En in de Voorjaarsnota staan wel degelijk kaders 
die meetellen voor de begroting 2016. Maar van 
laaghangend fruit is geen sprake meer. Het college 
moet alles uit de kast halen om maatregelen voor te 
stellen, waarover u tijdens de begrotingsbehandeling 
kunt debatteren."

Wijman twijfelde aan het 'brutaler' inzet
ten op grondverkoop. "De markt mag 
dan wel licht aantrekken, het is nog altijd 
buffelen om grond kwijt te raken. De 
kopers staan echt niet in rijen van drie 
te dringen. We moeten in de regio de 
pijn verdelen." De wethouder finan
ciën bleef al met al makkelijk overeind 
en zag de Voorjaarsnota unaniem 
aangenomen. Het werd hem 
ook niet echt moeilijk gemaakt.

Jeroen Rooijakkers 
nieuwe leider PvdA
De gemeenteraad kon op 14 juli een nieuw en te
gelijk bekend gezicht begroeten. Jeroen Rooijakkers 
(36) werd door burgemeester Mikkers beëdigd als 
raadslid voor de PvdA. Hij volgt - ook als fractievoor
zitter - Robert Tops op, die vorige maand afscheid 
nam vanwege zijn benoeming als mededirecteur van 
welzijnsinstelling Cordaad.

Jeroen Rooijakkers maakte eerder tussen 2006 en 
2014 al twee periodes deel uit van de raad. Bij de 
laatste verkiezingen moest hij zijn plaats afstaan aan 
de nummer drie op de lijst, Marianne Klaassen, die 
meer voorkeurstemmen kreeg. Met haar vormt hij 
nu de PvdA-fractie. In de tussentijd bleef Jeroen als 
steunfractielid bij het raadswerk betrokken, waar
door hij goed ingewerkt zijn raadslidmaatschap kan 
vervolgen.

Als nieuw steunfractielid van de PvdA is Johan de 
Haas benoemd.

Jeroen Rooijakkers wordt beëdigd als raadslid


